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Vragen  De gemeente Leudal is bezig met het poten van 38.000 bomen. Een 

goed initiatief, die wij als CDA-Leudal kunnen onderschrijven. Wat wij 
wel mee willen geven is om op te letten op de locatie waar de bomen 
gepoot worden zodat andere er geen last van ervaren. Last zoals 
bijvoorbeeld door de LLTB inzichtelijk (het poten van bomen langs 
akkers waar nu geen bomen staan en die gebruikt worden voor het 
laden van suikerbieten) en besproken is met de gemeente. Toch 
hebben wij nog enkele vragen omtrent de plant van 38.000 bomen. 
 
Vragen 
1. In welk tijdsbestek (welk jaartal moeten alle bomen gepoot zijn) 
    worden de bomen gepoot? 
 
2. Is er overleg met naastgelegen grondeigenaren over de locatie 
    waar de bomen worden gepoot? 
 
3. Wij zien dat er veel eiken bomen worden gepoot, is dit een 
    bewuste keus gezien de problematiek die de eik met zich 
    brengt betreffende processierups? 
 
4. Planten is één, onderhouden is twee! Zijn er voldoende financiële 
    middelen gereserveerd om de bomen te onderhouden? 
 
5. Hoeveel financiële middelen zijn er gereserveerd om de 38.000 
    bomen te onderhouden de aankomende 5 jaar? 



  
Datum: 19.12.2023 
 

Ambtelijk advies  

1. In de periode 2021-2028 willen we 37.000 extra bomen planten. 
 
2. Waar nu bomen worden geplant, waar voorheen ook bomen 
hebben gestaan (inboet), vindt geen overleg plaats met naastgelegen 
grondeigenaren. Willen we een nieuwe bomenlaan planten, dan wordt 
afgestemd met de aangrenzende grondeigenaren. Planten we een 
solitaire boom op gemeente-eigendom dan vindt meestal geen 
overleg plaats. Bomen worden in principe altijd buiten de 2,0 meter 
tot de erfgrens geplant (Burgerlijk wetboek, artikel 5:42). Uiteindelijk 
beslist de gemeente waar en welke bomen geplant worden op 
gemeente-eigendom. Voor het omvormen van een gemeentelijk 
agrarisch perceel naar natuur, waarbij een Omgevingsvergunning 
aangevraagd moet worden, vindt een Omgevingsdialoog plaats. 
  
3. Dat is niet juist. In het buitengebied worden minder zomereiken 
geplant. Met name worden andere boomsoorten, zoals linde, 
haagbeuk en iep, geplant. Wanneer in een bestaande bomenlaan van 
zomereik 1 of enkele bomen moeten worden vervangen, wordt 
zomereik geplant. In verband met de klimaatverandering en het 
bevorderen van de biodiversiteit worden verschillende boomsoorten 
toegepast. 
 
4. Elke 4 jaar wordt het Beheerplan Groen en Wegen geactualiseerd. 
Op basis van het aantal bomen uit het beheersysteem en de 
geldende eenheidsprijzen voor het beheer en onderhoud van bomen 
worden de beheerkosten berekend. Bij het vaststellen van het 
Beheerplan Groen en Wegen door de Raad wordt de Raad ook 
geadviseerd deze beheerkosten op te nemen in de Begroting. Op 
deze wijze wordt geborgd dat er voldoende financiële middelen zijn 
voor het beheer en onderhoud van bomen.   
 
5. Zie antwoord op vraag 4.  
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